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arupärimine 
 
 

 
Seoses Viljandi linna lasteaedade olukorraga, palun Teil vastata järgnevatele 
küsimustele. Palun vastuseid nii kirjalikult kui ka suuliselt 25. septembri volikogu 
istungil. 

 
1. Milline summa on lähtuvalt volikogus vastu võetud eelarve strateegiast 

planeeritud järgnevaks viieks aastaks investeeringuteks Viljandi linna 
lasteaedadesse? 

 
2. Kas eelmises küsimuses mainitud plaanitavaks investeeringuks kaasatakse ka 

eelarvevälist lisaraha ning kust seda taotletakse?  
 
3. Juhul, kui lisaraha taotletakse, siis kas ja kust leitakse vajadusel 

kaasfinantseering? 
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